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Na wniosek mieszkańców zwracam się z prośbą o ukrócenie procederu, który ma miejsce w

Urzędzie  Miasta  w  wydziale  Komunikacji.  Od  jakiegoś  czasu  mieszkańcy  mają  problem  z

uzyskaniem numerków do ww wydziału ponieważ powstała firma, która z samego rana pobiera

większość  numerków i „przymusza” mieszkańców do korzystania ze swoich usług, za co pobiera

opłatę. Mieszkańcy, którzy z różnych przyczyn nie mogą pobrać numerka z samego rana, często nie

mają szans na załatwienie swoich spraw, gdyż nie ma już możliwości otrzymania biletów, których

ilość jest limitowana. 

Bardzo  proszę  o  przyjrzenie  się  problemowi,  gdyż  Urząd  Miasta  powinien  być  dla

wszystkich  mieszkańców  ,  a  nie  dla  firm,  które  chcą  prowadzić  na  jego  terenie  działalność

gospodarczą.  Być  może  należy  zrezygnować  z  wydawania  takich  numerów  i  umożliwić

mieszkańcom załatwianie spraw osobiście, a nie za dodatkową odpłatność. 
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